

聖堂報告

常年期第三十二主日

10/11/2024

1. 本月為煉靈月，教友可在本堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中，為亡者祈求安息。
另外，信友如滿全辦告解、領聖體及為教宗意向祈禱之條件，並履行善工，可為煉靈取得全大赦；詳情請參閱教區網頁。
2. 2024年九龍區「明愛賣物會」今日在界限街花墟公園舉行；本堂設有攤位，歡迎各位教友到場支持，共襄善舉。
3. 聖堂辦公室旁「靈修加油站」及「聖物櫃」，定期會更新最新靈修書本及聖物，歡迎弟兄姊妹選購。
4. 本堂九時聖詠團已在 YouTube 開了頻道，以音樂及歌聲讚頌天主，愈顯主榮。大家可以在聖堂網頁或有關頻道欣賞及支持，衷心感謝！歡迎掃描二維碼訂閱聖詠團 YouTube 頻道。



上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！聖堂報告完畢！

St. Ignatius Chapel Announcement
Thirty-second Sunday in Ordinary Time
10th November 2024

1. November is the month for the Holy Souls in Purgatory. Memorial masses may be offered to the deceased on weekdays. If you would like to offer masses to your dearly departed, please indicate your intentions in the forms available **outside the Chapel office**.

A plenary indulgence, applicable only to the souls in Purgatory, is granted to the faithful who fulfill the conditions of confession, Holy Communion and prayer for the Holy Father's intentions. For details, please refer to the web-site of Diocese of Hong Kong.

2. The "Caritas Charity Bazaar 2024" for Kowloon District is being held today at Fa Hui Park, Boundary Street from 10 am to 6 pm . Our Chapel will have booths at this event, we invite you to join us for a day of fun and fellowship. Your generous support would be greatly appreciated. Come and be a part of this wonderful community event!
3. The "Spiritual Refueling Station" and the "Relics Cabinet" located next to the Chapel Office are updated regularly with the latest spiritual books and relics. Brothers and sisters are welcome to take a look and make a purchase.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.